
Borci iz KS Stane Sever
posredujejo svoja stališča

7 . aprila so se na letni konferenci sešli borci iz
KS Stane Sever. Ob oceni svojega dela so sprejeli
nekatera stališča in sklepe, za katere so menili, da
jih je potrebno posredovati v javnost.

Žavzeli so se za to, da se borčevske organizacije
bolj angažirajo za pridobitev večjih sredstev, kate-
re naj bi namenjali tudi krajevnim organizacijam
za dodelitev tovariških pomoči. Prav tako morajo
borčevske organizacije storiti vse za ureditev sta-
tusa počitniškega doma v Banjolah, preko oblast-
nih organov pa si prizadevati za nezmanjšano
socialno in zdravstveno varnost borcev in inva-
lidov.

Odločno so zahtevali, da se listine in obeležja
Ljubljane in mesta heroja vrnejo na stara mesta.
saj je to v ponos vsem Ijubljančanom in spomin
vsem padlim borcem in aktivistom okupirane
Ljubljane, da se vzdržuje Pot spominov in tovari-
štva in da se odstranjeni jambori čimpreje vrnejo
na stara mesta. Vprašali so se, čemu je popolno-
ma utihnila partizanska pesem ter menili, da so
tudi udeleženci NOB mnogo prispevali za samo-
stojnost in suverenost Slovenije, zato bi bilo ne-
pravično, da se jih odriva na stranski tir, čeprav so
že v letih. Podali so tudi nekaj pripomb in predlo-
gov na statut ZZB NOB ter se zahvalili KS za
razumevanje, saj krajevna skupnost Stane Sever
omogoča vsem starejšim upokojenim krajanom
redno sestajanje v dvorani KS v popoldanskem
času od 16. do 19. ure.
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